
ACTA TROBADA MENSUAL DE FAMÍLIES (JUNTA
AMPLIADA) GENER 2023

Dia: 12 de Gener de 2023
Hora: 21:00h
Lloc: format híbrid, presencial al vestíbul i videoconferència

Persones assistents:

Assistents presencialment: Albert Torrent (1r, JP, acollida), Britta Guldmann (5è, JP), Aïda Fortuny
(I3/2n/5è, JP), Xabier Artázcoz (I4, inclusiva), Pau Roldán (2n/5e, JP), Jordi Lligadas (2n/6è, Casal estiu),
Ivan Febrer (5è), Miriam Garcia (I3A), Isabel Fontanet (1rB/I3A, Inclusiva/festa), Anna Ripoll (I3A/1rA,
festa), Igor Ramos (1rA), Óscar Vidiella de Luca (3r/P5, TdM), Dani Barco Davin (4t, comunicació), Sara
Balsells Vives (I3, comunicació), Seyla de Francisco Prófumo (3r/5è, comunicació), Trinidad Bravo
Peñalver (4t, comunicació, economia), Mireia Collado Sestenach (4t/5è, JP), Antonio Cebrian Pérez (I4A,
web), Aída Agüera (5èA, JP), María Mallo (4tB), Arnau López (I3B/1rA, web i festa).

Assistents online: Xinia (6B, sopar), Erundina González (3r,5A), Txell (I4), Nagore (I4), Elena Galvani
(web), Eva (5è, AHNL), Noemie Travier (I4B), David Jover, (5A, Acollida) Noemí Cortés Andreu (I5),
Cristóbal, Elvira (1r), Miriam, Rosa Bueno Arraz (5A), Lidia Palau (3r, 5è), Pili, Valeria, Alicia Gamiz Gala
(5A), Pilar Nus (5A), Toni, Eva Dueñas (I4), Pablo (AHNL), Silvia, Dani Martí Romeu (I3, 2A, 5B), Maria
Josep.

Explicació funcionament dels torns de paraula dels assistents virtuals.

1. PRESENTACIÓ DE NOUS MEMBRES DE L’AFA
No hi ha cap membre nou

2. APROVACIÓ SI S’ESCAU DE L’ACTA DE LA JUNTA AMPLIADA DE NOVEMBRE DE 2022

1 abstenció
24 a favor

S’aprova l’acta sense esmenes.

3. CONSELL ESCOLAR

Es fa retorn del Consell Escolar del passat 14 de desembre:

- Renovació de l'òrgan directiu de l’escola Barrufet.

- El mandat de l’actual equip directiu finalitza al juny.



- El Claustre ha acordat una proposta d’equip que inclou la Neus Rodríguez de
directora, en Héctor Saura de cap d’estudis. No tenien definida encara la
figura de secretari/a.

- A partir d’aquí s’inicia un procés reglat de concurs i ja ens aniran informant
de l’evolució.

- Manteniment i millores: van informar que fins ara el manteniment el fa el 7x2, una
persona que ve dos cops a la setmana per fer petits manteniments però no es pot fer
càrrec de les diferents reformes necessàries i han elaborat un informe amb les necessitats
de reforma i manteniment per tal que el Consorci d’Educació se’n faci càrrec. Ens aniran
informant de l’evolució.

- Es parla de la recollida de dades de temperatura de l’aula ja que l’alumnat està fent una
Marató de l’energia.

- La plaça del costat de l’escola (“la plaça de la xemeneia”) tindrà nom i passarà a dir-se
“Plaça de les dones treballadores del Vapor Vell”. El districte convida l’escola a participar
en un acte d'inauguració. L’escola ha proposat al districte fer la inauguració en una data
pròxima al 8 de març.

- Seguiment de l’acompanyament de la piscina de l’alumnat amb NEE. Vam comprovar que
l’Espanya Industrial ens ha passat factura de l’acompanyant. L’Assumpta està darrera i
estem fent el seguiment. Desde del consorci ens asseguren que al final de curs rebrem la
compensació econòmica.

- Comissions mixtes. Comentem que hi han hagut errors puntuals de comunicació, no és un
problema general. Des del consell escolar proposen elaborar un document intern explicant
el funcionament i els objectius de cada comissió. Informen també que el/la mestre/a de
les comissions són les persones responsables de fer les actes de les reunions i
compartir-les amb els membres de la comissió.
Es va parlar que cada comissió es plantegi uns objectius per cada curs. Es plantejava la
possibilitat de calendaritzar les trobades de les comissions.

Es trasllada a la Comissió de Comunicació la proposta de fer unes infografies explicant la
funció de cada una de les comissions, afegint també els noms de les persones integrants.

Des del Consell Escolar proposaven tornar a treballar amb Google Groups, per tal d’evitar
que no es quedi cap mestre sense estar convocat. Cada comissió ha de parlar com es
volen comunicar de manera interna. Sobretot assegurar-se que els/les mestres quedin
convocats en totes les reunions, i que els/les mestres sàpiguen com posar-se en contacte
amb les famílies de la comissió.
Si hi ha comissions que tenen problemes de comunicació amb mestres que contactin amb
la JP.

- No hi ha més novetats pel que fa als veïns.

- Hem demanat que desplacin el pàrquing de bicis més avall al carrer Joan Güell. Es valora
tornar demanar al proper consell escolar que posin bandes sonores al carrer Joan Güell, o
la senyal de la cara o tot allò que sigui possible per tal de reduir la velocitat de vehicles i
bicis.

Acords
● Acordem que a la próxima trobada de cada comissió, la comissió ha de definir

com es vol comunicar internament i si fa un calendari de trobades.



● Acordem portar a Consell Escolar la proposta de instalar bandes sonores o
similar per reduir la velocitat del trànsit a l'entorn de l'escola (C/Joan Güell i
C/Galileu).

3. COMISSIONS

Economia: no s’han reunit.

Temps de migdia: estan pendents d’un tema sobre un annex amb el contracte amb l’empresa
Ecoarrels i estan pendents de la resposta de l’assessoria. Informen que a partir del dia 16 tornen
els tovallons de roba.

Comunicació: estan buscant una data per reunir-se i mirar la data en que sortirà la revista del
curs 2022-23.

Acollida i cangur: no s’han reunit.

Casal d’estiu: dilluns 16 s’obren dates per homologar el casal i estan treballant en això.

Web: la comissió web estan treballant en com poder penjar la revista de l’escola a la web. I
també estan treballant en la manera per contactar directament amb els correus de les diferents
comissions des de la web.

Estan treballant en poder incrustar les xarxes socials de l’AFA a la web.

Es comenta que cal definir la línea editorial de què s’ha de publicar en les comptes de l’AFA.
S’organitzaran per elaborar un pla per saber què podem i volem publicar.

Activitats en horari no lectiu: s’han engegat les activitats el 2n trimestre. Actualment hi ha
131 infants apuntats. Ahir es va incorporar una monitora de reforç al grup d’Art Attack.

Festa fi de curs: s’estan plantejant el format de la festa. Dimarts 17 hi ha reunió amb
subcomissions. Estan valorant fer una botifarrada el dia de la cursa.

Inclusiva: Es trobaran la setmana vinent. Estan treballant en el que anomenem “Inclusiva
recomana”, per fer recomanacions sobre pel·lícules, llibres, articles….

4. TORN OBERT DE PARAULES

No hi ha preguntes o comentaris.

Es convoca la propera Trobada Mensual de Famílies per al 9 de Febrer de 2023 a les 21h al
vestíbul de l’escola.

Es dóna per acabada la Trobada Mensual de Famílies a les 23:10h.

Podeu contactar amb la Junta Petita a: juntapetita.afabarrufet@gmail.com

Per a aquelles famílies noves a l’escola o que assisteixen per primera vegada a una Trobada
Mensual de Famílies (Junta Ampliada) s’informa que poden trobar tota la informació relacionada
amb el funcionament de l’AFA al següent enllaç: https://escolabarrufet.cat/afa/
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